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INFORMACJE Z PRAC BURMISTRZA MIASTA I GMINY KĘPNO 

W OKRESIE OD DNIA 24 CZERWCA 2020 ROKU DO 25 SIERPNIA 2020 ROKU 

 

1. OŚWIATA I KULTURA 

 

 

1.1. Środki z MEN na doposażenie pracowni przedmiotowych 

W dniu 9 lipca 2020 r. Minister Finansów RP wystosował pismo o przyznaniu dla Gminy 

Kępno kwoty 75 000 zł ze środków rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej. 

Powyższa kwota przeznaczona jest na dofinansowanie wyposażenia szkół podstawowych  

w pomoce dydaktyczne niezbędne do realizacji podstawy programowej z przedmiotów 

przyrodniczych. 

Dofinansowanie gmin na ten cel rozłożone jest na cztery lata od 2018 do 2022. W tym roku 

MEN zaplanował dofinansować kolejną ¼ szkół uprawionych do skorzystania z tych środków. 

Wsparcie obejmuje tylko szkoły podstawowe, które nie są przekształcone z gimnazjum lub nie 

miały włączonego gimnazjum.  

 

1.2. Środki z MEN na doposażenie nowych obiektów 

W dniu 29 lipca 2020 r. Minister Finansów RP wystosował pismo o przyznaniu dla Gminy 

Kępno kwoty 60 000 zł ze środków rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej. 

Powyższa kwota przeznaczona jest na dofinansowanie pomieszczeń w nowo wybudowanych 

obiektach szkolnych.  

Dofinansowanie przyznano w związku z oddaniem do użytku nowej części szkoły w 

Krążkowach. 

 

1.3. Powierzenia dyrektorskie 

W dniu 13 sierpnia 2020 r. Burmistrz Miasta i Gminy Kępno wręczył powołania na stanowisko 

dyrektora Przedszkola Samorządowego w Hanulinie oraz dyrektora Szkoły Podstawowej w 

Kierznie. Pani Maria Szupińska od 1 września br. pozostaje na stanowisku dyrektora 

Przedszkola Samorządowego w Hanulinie. Pani Katarzyna Mazur od 1 września będzie pełniła 

obowiązki dyrektora Szkoły Podstawowej w Kierznie. 
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1.4. Awanse nauczycielskie 

W dniach 19 i 20 sierpnia 2020 r.  w siedzibie Urzędu Miasta i Gminy Kępno, odbyły się 

egzaminy na stopień awansu zawodowego nauczyciela mianowanego. Do egzaminu 

przystąpiło łącznie 5 nauczycieli, z czego 4 pozytywnie zdało egzamin. 

W skład komisji egzaminacyjnej wchodzili: przedstawiciel organu prowadzącego szkołę, 

przedstawiciel organu sprawującego nadzór pedagogiczny, dyrektor szkoły, dwóch ekspertów 

z listy ekspertów ustalonej przez Ministra Edukacji Narodowej. 

 

1.5. Narada z dyrektorami szkół 

W dniu 25 sierpnia 2020 r. odbyła się narada dyrektorów szkół podstawowych z organem 

prowadzącym. W spotkaniu uczestniczyli Burmistrz MiG Kępno oraz pracownicy WOiK.  

Podstawowym tematem spotkania było przygotowanie szkół do rozpoczęcia roku szkolnego. 

Poruszono kwestie obostrzeń sanitarnych, dowozu uczniów, dożywiania, porządku na terenach 

obiektów oświatowych oraz zmian w organizacji szkół, w tym w zatrudnieniu. Omówiono także 

procedowanie uchwały w sprawie zmian w regulaminie wynagradzania nauczycieli.  

 

2. KOMUNIKACJA SPOŁECZNA 

 

2.1. Konkurs Wielkopolski Rolnik Roku 

Celem Konkursu jest promocja najbardziej przedsiębiorczych rolników wielkopolskich, którzy 

dostosowywują swój warsztat pracy do nowych realiów gospodarowania. Konkurs został 

ustanowiony przez Zarząd Województwa Wielkopolskiego, który jest jednocześnie jego 

organizatorem. 

Do konkursu został zgłoszony Pan Jarosław Michałczyk z Mechnic. 

 

2.2. Projekt pt. „Poznajemy naszą historię od korzeni” 

Do Banku Gospodarstwa Krajowego został złożony wniosek na projekt pt. „Poznajemy naszą 

historię od korzeni”. Możliwa kwota dofinansowania to 30 000 zł. Projekt zostanie 

zrealizowany w roku 2021 w ramach programu „Moja Mała Ojczyzna” przy wsparciu 

finansowym z Fundacji BGK”. Projekt przewiduje zagospodarowanie niewykorzystanego 
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terenu osiedla Mściwoja na zielony skwer z miejscami pamięci: Przemysła II, księcia 

wielkopolskiego króla Polski oraz Mściwoja, księcia pomorskiego. 

 

2.3. 30 Lat Samorządności Kępna. 

Zakończyły się prace na publikacją elektroniczną. „30 Lat Samorządności Kępna. O mnie, o 

Tobie, o nas!”. Jest to album ze zdjęciami ukazującymi jak na przekroju ostatnich trzydziestu 

lat zmieniała się Gmina Kępno. W publikacji udział ma bardzo szeroka grupa osób. 

Reprezentanci różnych pokoleń, grup społecznych, wielbiciele sportu, kultury czy innych sfer 

aktywności. 

 

3. GOSPODARKA KOMUNALNA, NIERUCHOMOŚCI, 

OCHRONA ŚRODOWISKA I PLANOWANIE PRZESTRZENNE 

 

3.1. W dniu 29 czerwca 2020 roku I Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy w Kępnie Artur 

Kosakiewicz podpisał umowę najmu na pomieszczenia biurowe związane z bezpośrednią 

dystrybucją pojemników na odpady komunalne. Wynajmujący Firma Transportowo Handlowa 

„Stratus” Jarosław Jabłoński z siedzibą ul. Przemysłowa 3, 63-600 Kępno.  

 

3.2. W dniu 29 czerwca 2020 roku I Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy w Kępnie Artur 

Kosakiewicz podpisał umowę najmu na grunt o łącznej powierzchni 5511 m2 z przeznaczeniem 

na miejsce składowania i dystrybucji pojemników na odpady komunalne. Wynajmujący Firma 

Transportowo Handlowa „Stratus” Jarosław Jabłoński z siedzibą ul. Przemysłowa 3, 63-600 

Kępno.  

 

3.3. W dniu 01 lipca 2020 roku Burmistrz Miasta i Gminy Kępno Piotr Psikus podpisał 

zarządzenie nr 90/2020 w sprawie najmu na okres 5 lat z zasobów mienia komunalnego Gminy 

Kępno, w trybie III przetargu pisemnego nieograniczonego lokalu użytkowego w budynku 

ratusza wraz z terenem pod ogródek gastronomiczny. 

 

3.4. W dniu 1 lipca 2020 roku I Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Kępno podpisał umowę 

najmu gruntu o powierzchni 124,00 m2, stanowiącego część nieruchomości położonej w 
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Kępnie przy ul. Sikorskiego 13, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 1848/9. Celem 

najmu jest korzystanie z ogrodu przydomowego. 

 

3.5. W dniu 1 lipca 2020 roku I Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Kępno podpisał umowę 

najmu gruntu o powierzchni 132,00 m2, stanowiącego część nieruchomości położonej w Kępnie 

przy ul. Sikorskiego 13, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 1848/9. Celem najmu 

jest korzystanie z ogrodu przydomowego. 

 

3.6. W dniu 1 lipca 2020 roku I Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Kępno podpisał umowę 

najmu gruntu o powierzchni 74,00 m2, stanowiącego część nieruchomości położonej w Kępnie 

przy ul. Sikorskiego 13, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 1848/9. Celem najmu 

jest korzystanie z ogrodu przydomowego. 

 

3.7. W dniu 06 lipca 2020 roku Burmistrz Miasta i Gminy Kępno Piotr Psikus przy 

kontrasygnacie Skarbnika Miasta i Gminy Kępno Jarosława Ciesielskiego, podpisał umowę 

dotacji NR 2793/U/400/811/2019 z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Poznaniu na realizację Przedsięwzięcia pn.” Usuwanie wyrobów 

zawierających azbest z terenu Gminy Kępno. 

 

3.8. W dniu 08 lipca 2020 roku Burmistrz Miasta i Gminy Kępno Piotr Psikus podpisał 

zarządzenie nr 93/2020 w sprawie oddania w najem, na okres do trzech lat, grunt o powierzchni 

6 m2 w trybie bezprzetargowym części nieruchomości oznaczonej w operacie ewidencji 

gruntów, jednostce ewidencyjnej Kępno, w obrębie: Miasto Kępno, jako działka nr 1364/4 o 

powierzchni 0,1892 ha położonej przy ul. Rynek w Kępnie. 

 

3.9. W dniu 13 lipca 2020 roku I Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Kępno podpisał umowę 

najmu gruntu o powierzchni 60,30 m2, stanowiącego część nieruchomości położonej w Kępnie 

przy ul. Sikorskiego 13, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 1848/9. Celem najmu 

jest korzystanie z ogrodu przydomowego oraz garażu znajdującego się na przedmiotowej 

nieruchomości. 

 

3.10. W dniu 28 lipca została podpisana przez Burmistrza Miasta i Gminy w Kępnie Piotra 

Psikusa umowa na realizację zadania pn. „Usuwanie wyrobów zawierających azbest z terenu 



Strona 5 z 22 
 

Gminy Kępno” oraz Umowa powierzenia danych osobowych. z firmą REVOL Sp. z o.o., Sp. 

K z siedzibą ul. Senatorska 21/30-31, 93-192 Łódź. 

 

3.11. W dniu 30 lipca 2020 roku Burmistrz Miasta i Gminy Kępno podpisał zarządzenie nr 

107/2020 w sprawie oddania w najem na okres 3 lat, w trybie bezprzetargowym części 

nieruchomości położonej w Kępnie przy ul. Wolności 13 (dz. 1843/1), na rzecz najemcy lokalu 

mieszkalnego położonego w budynku mieszkalnym znajdującym się na przedmiotowej 

nieruchomości.  

 

3.12. W dniu 31 lipca 2020 roku Burmistrza Miasta i Gminy w Kępnie Piotr Psikus podpisał 

umowę najmu lokalu użytkowego położonego w budynku ratusza wraz z terenem pod ogródek 

gastronomiczny z przeznaczeniem na prowadzenie działalności gastronomicznej. Najemca 

lokalu użytkowego został wyłoniony w III przetargu pisemnym nieograniczonym, który odbył 

się w dniu 16 lipca 2020 roku. Najem nastąpił na rzecz przedsiębiorcy: Sławomir Glazik 

prowadzący działalność gospodarczą EKOSYSTEM Sławomir Glazik, GLAZPOL Sławomir 

Glazik, z siedzibą przy ul. Architektów 14, 63-604 Baranów. 

 

3.13. W dniu 31 lipca 2020 roku Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy w Kępnie  Artur 

Kosakiewicz podpisał notarialną umowę sprzedaży Rep A nr 7470/2020 dotyczącą 

niezabudowanej nieruchomości gruntowej, położonej w miejscowości Myjomice, oznaczonej 

w operacie ewidencji gruntów w jednostce ewidencyjnej: Kępno, obrębie: Ostrówiec-

Myjomice jako działka ewidencyjna nr 592/1 o powierzchni 0,0714 ha, dla której V Wydział 

Ksiąg Wieczystych w Sądzie Rejonowym w Kępnie prowadzi księgę wieczystą nr 

KZ1E/00043559/8. Nabywcą, wyłonionym w pierwszym przetargu ustnym nieograniczonym 

w dniu 8 lipca 2020 roku został p. Antoni Rabiega, zam. Myjomice.  

 

3.14. W dniu 31 lipca 2020 roku Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy w Kępnie Artur 

Kosakiewicz podpisał Umowę najmu na okres 3 lat w trybie bezprzetargowym z zasobów 

mienia komunalnego Gminy Kępno nieruchomość gruntową położoną przy ul. Rynek w 

Kępnie, grunt o powierzchni 6 m2 z przeznaczeniem ogólnodostępnego automatu 

samosprzedającego do sprzedaży wyłącznie następujących środków ochrony osobistej: 

maseczek, rękawiczek, żeli dezynfekujących oraz produktów spożywczych. Najem nastąpił na 

rzecz przedsiębiorcy: DELEKTOMATY S.C. Roman Popiel, Adam Jen, z siedzibą przy ul. 3 

Maja 12/11 56-400 Oleśnica.  
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3.15. W dniu 12 sierpnia 2020 roku Burmistrz Miasta i Gminy Kępno Piotr Psikus podpisał 

zarządzenie nr 110/2020 w sprawie zmiany zarządzenia nr 85/2019 Burmistrza Miasta i Gminy 

w Kępnie z dnia 30 maja 2019 roku w sprawie powołania stałej komisji do przeprowadzenia 

przetargów oraz rokowań na zbycie nieruchomości stanowiących własność Gminy Kępno. 

 

3.16. W dniu 12 sierpnia 2020 roku Burmistrz Miasta i Gminy Kępno podpisał Zarządzenie nr 

111/2020 w sprawie: nabycia do zasobów mienia komunalnego Gminy Kępno prawa 

użytkowaniu wieczystym nieruchomości gruntowej   położonej w mieście Kępno przy ul. 

Młyńskiej, oznaczonej w ewidencji gruntów nr 965/3 i 965/5.  

 

4. ROZWÓJ 

 

4.1. Przetargi ogłoszone: 

1. Przebudowa ulicy Armii Krajowej w Kępnie 

Ogłoszony 20 sierpnia 2020 roku, planowany termin otwarcia ofert: 17 września 2020 roku 

 

4.2. Przetargi w trakcie oceny ofert: brak 

 

4.3. Przetargi rozstrzygnięte:  

1) Pełnienie funkcji inżyniera kontraktu nad realizacją zadania pn.: Rewitalizacja 

zdegradowanego fizycznie, społecznie i gospodarczo obszaru Rynku i okolic w Kępnie 

poprzez rewitalizację wybranych celów inwestycyjnych wskazanych w Lokalnym 

Programie Rewitalizacji. 

Ogłoszony: 21 lutego 2020 roku, termin otwarcia ofert: 5 marca 2020 roku 

Wpłynęły 4 oferty: 

 

Numer 

oferty 
Nazwa (firma) i adres wykonawcy Cena (BRUTTO) 

1 
Komplet Inwest Sp. z o.o. Sp.k., ul. Małorolnych 24 

66-400 Gorzów 
490.401,00 zł 
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2 

Wielobranżowe Przedsiębiorstwo Inwestycyjne  

WUDIMEX Sp. z o.o., ul. Armii Krajowej 60/62 

42-200 Częstochowa 

1.099.005,00 zł 

3 
„InvestTeam” s.c., Aleja Jana Matejki 2 lok. 25, 

50-333 Wrocław 
398.520,00 zł 

4 
DC CENTRUM Sp. z o.o., ul. Reglowa 3, 

60-113 Poznań 
453.870,00 zł 

 

Zamawiający w dniu 1 lipca 2020 r. postanowił powierzyć wykonanie zadania Wykonawcy DC 

CENTRUM Sp. z o.o. ul. Reglowa 3, 60-113 Poznań – cena oferty – 453.870,00 zł.  

 

2) Przebudowa stołówki szkolnej w Mianowicach 

Ogłoszony: 9 czerwca 2020 roku, termin otwarcia ofert: 25 czerwca 2020 roku 

Wpłynęły 2 oferty:  

1) Bracia Mamczak Spółka cywilna E.W.W. Mamczak, ul. Ruchu Oporu 2, 63-600 Kępno 

– cena oferty – 317.411,06 zł 

2) Korporacja Budonis sp. z o.o. Spółka jawna, ul. Towarowa 9, 63-600 Kępno – cena 

oferty – 283.909,00 zł 

Zamawiający w dniu 30 czerwca 2020 roku postanowił powierzyć wykonanie zadania 

Wykonawcy Korporacja Budonis sp. z o.o. Spółka jawna, ul. Towarowa 9, 63-600 Kępno – 

cena oferty – 283.909,00 zł 

 

3) „Termomodernizacja Szkoły Podstawowej w Mikorzynie” 

Ogłoszony: 2 lipca 2020 roku, termin otwarcia ofert: 24 lipca 2020 roku 

Wpłynęło 11 ofert: 

 

Numer 

oferty 
Nazwa (firma) i adres wykonawcy 

 

Cena 

(BRUTTO) 

1 
Zakład Usługowo – Budowlany, Alina Malik 

Pieczyska 84, 98-400 Wieruszów  
2.007.732,00 zł 

2 
Hurtownia Materiałów Budowlanych DON-BUD BIS 

Piotr Marciniak, ul. Helleny 20, 62-860 Opatówek 
2.239.355,36 zł 
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3 
Korporacja „Budonis” Sp. z o.o., Spółka jawna 

ul. Towarowa 9, 63-600 Kępno 
2.488.000,00 zł 

4 
Przedsiębiorstwo Wielobranżowe ULBUD Urszula 

Sumisławska, ul. Luboszycka 4/7, 45-036 Opole 
2.571.664,32 zł 

5 
P.P.H.U. Pablo Paweł Fischer, Wyszanów, ul. Spokojna 

16a, 98-400 Wieruszów 
2.559.104,79 zł 

6 
Przedsiębiorstwo Budownictwa Ogólnego Sp. z o.o. 

ul. Staroprzygodzka 117, 63-400 Ostów Wielkopolski  
2.043.623,57 zł 

7 
„BUDOMAX” Mirosława Zwierz, ul. Czerwonych 

Kosynierów 14, 63-400 Ostrów Wielkopolski 
2.110.000,00 zł 

8 
INTERMAX J. Wojtasik i wspólnicy Sp. jawna 

ul. Wrocławska 139, 63-421 Przygodzice 
2.487.330,60 zł 

9 
TOLBUD Mateusz Berski, ul. A. Kamińskiego 20 

63-500 Ostrzeszów 
2.269.557,51 zł 

10 

Przedsiębiorstwo Ogólnobudowlane „EXDACH” 

Małgorzata Kmieć, ul. Powstańców Wielkopolskich 36 

63-400 Ostrów Wielkopolski 

1.797.912,56 zł 

11 

Przedsiębiorstwo Handlowo – Usługowe K-C Kinga 

Czysta, Topola – Osiedle, ul. Krańcowa 11 

63-421 Przygodzice 

2.086.421,20 zł 

 

Zamawiający w dniu 12 sierpnia 2020 roku postanowił powierzyć wykonanie zadania 

Wykonawcy Przedsiębiorstwo Ogólnobudowlane „EXDACH” Małgorzata Kmieć, ul. 

Powstańców Wielkopolskich 36, 63-400 Ostrów Wielkopolski – cena oferty 1.797.912,56 zł 

 

4) „Dowóz (z odwozem) uczniów do szkół (ze szkół) w roku szkolnym 2020/2021 w dni 

zajęć szkolnych na terenie Gminy Kępno oraz do Zespołu Szkół Specjalnych  

w Słupi pod Kępnem”  

Ogłoszony: 3 lipca 2020 roku, termin otwarcia ofert: 16 lipca 2020 roku 

Wpłynęły następujące oferty: 

 

Cena oferty w zł. 
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Numer 

oferty 

Nazwa (firma) i adres 

wykonawcy 
Część I Część II Część III Część IV 

1 Firma Usługowo – 

Transportowa „WOJTAS”  

Wojciech Bąk, Os. Bielany 

3c/3, 63-510 Mikstat 

 

- 

 

 

- 

 

 

- 

 

 

101.974,81  

 

2 

Przedsiębiorstwo 

Wielobranżowe  

Tomasz Wójcik, ul. 

Powstańców Wielkopolskich 

37/A, 63-500 Ostrzeszów 

 

- 115.489,15  168.421,68  

 

- 

3 

Usługi Transportowe - 

Budowlane, Sprzedaż Żwiru - 

Piasku Tomasz Sarnowski 

ul. Przy Torach 5, 63-604 

Baranów 

 

74.008,08  

 

 

- 

157.193,57  

 

- 

 

4 

Przedsiębiorstwo Komunikacji 

Samochodowej w Ostrowie 

Wielkopolskim Sp. z o.o.  

ul. Batorego 35, 63-400 

Ostrów Wlkp. 

137.052,00  99.116,01  192.161,12  96.638,92  

 

Zamawiający w dniu 31 lipca 2020 roku postanowił powierzyć wykonanie zadania: 

1) W zakresie części 1: Przedsiębiorstwo Handlowo – Usługowe SARTOM Tomasz 

Sarnowski, Piaski 68C, 63-645 Łęka Opatowska (dawniej: Usługi Transportowe - 

Budowlane, Sprzedaż Żwiru - Piasku Tomasz Sarnowski, ul. Przy Torach 5, 63-604 

Baranów – cena oferty - 74.008,08 zł 

2) W zakresie części 2: Przedsiębiorstwo Komunikacji Samochodowej w Ostrowie 

Wielkopolskim Sp. z o.o., ul. Batorego 35, 63-400 Ostrów Wielkopolski – cena oferty 

– 99.116,01 zł 

3) W zakresie części 3: Przedsiębiorstwo Handlowo – Usługowe SARTOM Tomasz 

Sarnowski, Piaski 68C, 63-645 Łęka Opatowska (dawniej: Usługi Transportowe - 
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Budowlane, Sprzedaż Żwiru - Piasku Tomasz Sarnowski, ul. Przy Torach 5, 63-604 

Baranów – cena oferty - 157.193,57 zł 

4) W zakresie części 4: Przedsiębiorstwo Komunikacji Samochodowej w Ostrowie 

Wielkopolskim Sp. z o.o., ul. Batorego 35, 63-400 Ostrów Wielkopolski – cena oferty 

– 96.638,92 zł 

W zakresie części 3 Wykonawca w dniu 19 sierpnia 2020 roku złożył oświadczenie o 

odstąpieniu od podpisania umowy. W związku z tym Zamawiający wezwał Wykonawcę: 

Przedsiębiorstwo Wielobranżowe Tomasz Wójcik, ul. Powstańców Wielkopolskich 37/A 

63-500 Ostrzeszów do złożenia dokumentów. 

 

4.4. Przetargi unieważnione: brak 

 

4.5. Podpisane umowy: 

1)  W dniu 22.06.2020 r. Gmina Kępno podpisała umowę na realizację zadania inwestycyjnego 

pn. „Budowa bieżni prostej i skoczni do skoku w dal w Szkole Podstawowej w Myjomicach”. 

Wykonawcą robót budowlanych jest firma MATEJKO DEVELOPMENT Spółka z 

ograniczoną odpowiedzialnością, Czapury, ul. Poznańska 99, 61-460 Poznań. Wartość 

kontraktu: 119 580,60 zł. brutto, planowany termin wykonania zadania: 30.10.2020 r. 

 

2)  W dniu 20.07.2020 r. Gmina Kępno podpisała umowę z Województwem Wielkopolskim  

o udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na 

współfinansowanie projektu pn. „Remont świetlicy wiejskiej w Klinach”, ramach w X edycji 

konkursu „Pięknieje wielkopolska wieś”. Kwota udzielonej dotacji 30 000,00 zł.  

 

3) W dniu 30.07.2020 r. Gmina Kępno podpisała umowę z Województwem Wielkopolskim  

z siedzibą Urzędu Marszałkowskiego Województwa Wielkopolskiego w Poznaniu  

o udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na 

współfinansowanie projektu pn. „Budowa bieżni prostej i skoczni do skoku w dal w Szkole 

Podstawowej w Myjomicach”, ramach zadań z zakresu infrastruktury sportowej 

(lekkoatletycznej). Kwota udzielonej dotacji 59 780,00 zł. 
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5. FINANSE I BUDŻET GMINY 

 

W okresie sprawozdawczym Burmistrz podpisał zarządzenia: 

1)  Nr 84/2020 z dnia 26 czerwca 2020 roku w sprawie zmian w budżecie Gminy Kępno 

na 2020 rok.   

            W/w zarządzenie stanowi załącznik do informacji. 

2) Nr 85/2020 z dnia 26 czerwca 2020 roku w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego za rok 2019 Kępińskiego Ośrodka Kultury w Kępnie. 

3) Nr 86/2020 z dnia 26 czerwca 2020 roku w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego za rok 2019 Muzeum Ziemi Kępińskiej im. Tadeusza Piotra 

Potworowskiego w Kępnie. 

4) Nr 87/2020 z dnia 26 czerwca 2020 roku w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego za rok 2019 Samorządowej Biblioteki Publicznej im. Marii z Fredrów hr. 

Szembekowej w Kępnie. 

5) Nr 88/2020 z dnia 26 czerwca 2020 roku w sprawie objęcia dodatkowych udziałów przez 

Gminę Kępno w podwyższonym kapitale zakładowym Spółki „Oświetlenie Uliczne i 

Drogowe” Sp. z o.o. z siedzibą w Kaliszu. 

6) Nr 89/2020 z dnia 30 czerwca 2020 roku zmieniające zarządzenie w sprawie planu 

finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych 

Gminie Kępno odrębnymi ustawami na 2020 rok. W/w zarządzenie stanowi załącznik 

do informacji. 

7) Nr 91/2020 z dnia 1 lipca 2020 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy Kępno na 2020 

rok.  W/w zarządzenie stanowi załącznik do informacji. 

8) Nr 104/2020 z dnia 29 lipca 2020 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy Kępno na 2020 

rok. W/w zarządzenie stanowi załącznik do informacji. 

9) Nr 105/2020 z dnia 29 lipca 2020 roku zmieniające zarządzenie w sprawie planu 

finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych 

Gminie Kępno odrębnymi ustawami na 2020 rok 

W/w zarządzenie stanowi załącznik do informacji. 

  

 

 

 

6. SPOTKANIA BURMISTRZA MIASTA I GMINY KĘPNO 
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6.1. W dniu 24 czerwca K. Godek, II Zastępca Burmistrza wziął udział w wideokonferencji 

Starosty Kępińskiego. Konferencja dotyczyła bieżącej sytuacji epidemicznej na terenie powiatu 

kępińskiego.  

 

6.2. W dniu 25 czerwca wraz z A. Kosakiewiczem, I Zastępcą Burmistrza, K. Godkiem II 

Zastępcą Burmistrza, radnymi Rady Miejskiej oraz mieszkańcami otworzyłem nowy plac 

zabaw. Skwer przy Al. Marcinkowskiego zachęca do aktywności. Nowy plac zabaw cieszy 

szczególnie najmłodszych mieszkańców. Wartość inwestycji to 1 182 342,00 zł. Nowoczesny 

skwer wykonała wyłoniona w drodze przetargu firma Elektromex Sp. z o.o. z Kępna. 

 

Tego dnia A. Kosakiewicz I Zastępca Burmistrza wziął udział we wspólnym posiedzeniu 

Komisji Rady Miejskiej w Kępnie. 

 

W tym czasie wraz z K. Godkiem II Zastępcą Burmistrza wziąłem udział w trybie zdalnym w 

spotkaniu grupy politycznej Europejskiego Komitetu Regionów. Spotkanie dotyczyło 

opracowania przez EKR wsparcia dla samorządów oraz podobnych organizacji regionalnych 

w związku z łagodzeniem negatywnych skutków gospodarczych i społecznych powstałych w 

wyniku epidemii koronawirusa. 

 

Następnie wraz z A. Kosakiewiczem I Zastępcą Burmistrza oraz K. Godkiem II Zastępcą 

Burmistrza uczestniczyłem w obradach XXII Sesji Rady Miejskiej.  

 

6.3. W dniu 26 czerwca uczestniczyłem w Zgromadzeniu Wspólników Spółek: „Energetyka 

Cieplna – Kępno”, Wodociągi Kępińskie, Projekt Kępno oraz Towarzystwo Budownictwa 

Społecznego Kępno.  Tematem posiedzeń było podsumowanie roku 2019 poprzez 

przedstawienie sprawozdań finansowych spółek za 2019 rok, sprawozdań zarządów z działalności za 

rok obrotowy 2019, stosowne podjęcie uchwał w tym zakresie oraz udzielenie członkom Rad 

Nadzorczych oraz zarządów absolutorium z ich działalności w roku poprzednim.  

 

6.4. W dniu 30 czerwca udzieliłem wywiadu na antenie Radia SUD w sprawie realizacji 

budżetu za rok 2019 i planów na 2020 rok. 

 

Tego dnia prowadziłem naradę kierownictwa Urzędu. 
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6.5. W dniu 1 lipca podpisałem umowę z B. Andrzejewską dyrektorem SP ZOZ w Kępnie 

oraz Z. Berą zastępcą dyrektora SP ZOZ w Kępnie na przekazanie dotacji celowej dla 

kępińskiego szpitala. Gmina Kępno przekazała kwotę 20.000 zł z przeznaczeniem na zakup 

sprzętu ochrony osobistej, środków do dezynfekcji oraz niezbędnej aparatury medycznej na 

potrzeby udzielania świadczeń zdrowotnych związanych ze zwalczaniem COVID-19. 

 

Tego dnia spotkałem się z A. Strykowskim prezesem Zarządu Zakładu Oczyszczania i 

Gospodarki Odpadami "MZO" S.A. Ostrów Wielkopolski. Spotkanie dotyczyło możliwości 

nawiązania współpracy między ZZO Olszowa, a MZO S.A Ostrów Wielkopolski. 

 

Następnie wraz z K. Godkiem II Zastępcą Burmistrza wziąłem udział w wideokonferencji 

Starosty Kępińskiego. Konferencja dotyczyła bieżącej sytuacji epidemicznej na terenie powiatu 

kępińskiego. W spotkaniu udział wzięła A. Szydlik, zastępca naczelnika WA. 

 

6.6. W dniu 3 lipca uczestniczyłem w spotkaniu w Warszawie w Narodowym Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Spotkanie dotyczyło kanalizacji sanitarnej, 

aglomeracji w Kępnie oraz przedłużenia terminu zakończenia inwestycji kanalizacji dla 

Szklarki Mielęckiej i Borku Mielęckiego. 

Tego dnia K. Godek II Zastępca Burmistrza wziął udział w posiedzeniu Zarządu Związku Miast 

Polskich w Śremie. Podczas posiedzenia była prowadzona dyskusja o wstępnych założeniach 

projektu ustawy o zintegrowanym rozwoju miast i polityce miejskiej, projekcie zmian w Karcie 

Nauczyciela oraz ustawie o szczególnych rozwiązaniach COWID-19 dla samorządu 

terytorialnego. Zaopiniowana została uchwała Senatu dotycząca zmian w ustawie o zasadach 

prowadzenia polityki rozwoju oraz sprawozdanie z działalności Rady Dialogu Społecznego w 

2019 roku. 

 

6.7. W dniu 6 lipca wraz z A. Kosakiewiczem I Zastępcą Burmistrza, K. Godkiem II Zastępcą 

Burmistrza, spotkałem się z K. Kołcio-Kraus Sekretarzem Miasta i Gminy, A. Szydlik Zastępcą 

Naczelnika WA, M. Piętką Naczelnikiem WGKNOŚiPP oraz R. Kaczorem kierownikiem 

referatu Rady Miejskiej, aby omówić aktualną sytuację związaną z rozprzestrzenianiem się 

koronawirusa. 
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Następnie wraz z K. Godkiem II Zastępcą Burmistrza udałem się do Starostwa Powiatowego, 

celem odebrania promesy z rąk Poseł do PE Andżeliki Możdżanowskiej, w związku z 

Rządowym Funduszem Inicjatyw Lokalnych. Dla Gminy Kępno w programie przeznaczono 

3 685 161,00 zł.  

 

Tego dnia spotkałem się z prezesami spółek komunalnych. Tematem spotkania były bieżące 

sprawy i działania podejmowane przez spółki. 

 

6.8.  W dniu 7 lipca spotkałem się z dyrektorami instytucji kultury. Tematem spotkania były 

bieżące sprawy i działania podejmowane przez instytucje kultury. 

 

Tego dnia prowadziłem naradę kierownictwa Urzędu. 

 

Następnie K. Godek II Zastępca Burmistrza spotkał się z przedstawicielami KKS Polonia 

Kępno w sprawie trwającej kontroli dotacji udzielonej na 2019 rok. 

 

6.9. W dniu 8 lipca spotkałem się z W. Rozdolskim - Prezesem Zarządu Stowarzyszenia PKPS 

„Siatkarz" Oleśnica. Spotkanie dotyczyło organizacji wydarzeń sportowych, w szczególności 

imprezy pn. „Giganci siatkówki”. 

 

Tego dnia K. Godek II Zastępca Burmistrza wziął udział w wideokonferencji Starosty 

Kępińskiego. Konferencja dotyczyła bieżącej sytuacji epidemicznej na terenie powiatu 

kępińskiego. W spotkaniu udział wzięła A. Szydlik zastępca naczelnika WA. 

 

6.10. W dniu 9 lipca wraz z K. Godkiem II Zastępcą Burmistrza wziąłem udział w trybie 

zdalnym w 3 posiedzeniu Komisji Polityki Społecznej, Edukacji, Zatrudnienia, Badań 

Naukowych i Kultury (Komisji SEDEC) Komitetu Regionów UE. Jednym z głównych tematów 

było „Wspieranie dostępu do zatrudnienia („A Bridge to Jobs”) – wzmocnienie gwarancji dla 

młodzieży”. Komitet Regionów na bieżąco opracowuje strategię wychodzenia z recesji, jak i 

odpowiednie mechanizmy do zapobiegania jej w przyszłości.  

 

Tego dnia podpisałem umowę z M. Boguś, współwłaścicielem Korporacji „Budonis” Sp. z o.o. 

Spółka Jawna z siedzibą w Kępnie na „Przebudowę stołówki szkolnej w Mianowicach” – w 

ramach zadania pn. „Przebudowa i termomodernizacja budynku Gminnego Ośrodka Wsparcia 
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Rodziny w Kryzysie i stołówki szkolnej w Mianowicach oraz modernizacja oświetlenia 

wewnętrznego i montaż OZE”. Wartość zadania to 283 909,00 zł brutto, a termin wykonania 

prac do 24 sierpnia 2020 r. 

 

6.11.  W dniu 14 lipca uczestniczyłem w Zwyczajnym Zgromadzeniu Wspólników Spółki 

Oświetlenie Uliczne i Drogowe Sp. z o.o. w Kaliszu. Podczas spotkania rozpatrzone zostały 

sprawozdania finansowego za okres 01.01.2019-31.12.2019; sprawozdania z działalności 

Spółki za okres 01.01.2019-31.12.2019; sprawozdania Rady Nadzorczej z oceny sprawozdania 

finansowego i sprawozdania z działalności Spółki oraz oceny wniosku Zarządu co do podziału 

zysku za okres 01.01.2019-31.12.2019. Zarząd podjął uchwały w sprawach: 

- zatwierdzenia sprawozdania finansowego Spółki za rok obrotowy 2019, 

- zatwierdzenia sprawozdania z działalności Spółki za rok obrotowy 2019, 

- podziału zysku za rok obrotowy 2019. 

 

6.12.   W dniu 15 lipca wziąłem udział w podpisaniu przez Spółkę Wodociągi Kępińskie 

umowy dotyczącej kanalizacji sanitarnej. Zadanie przeznaczone do realizacji nosi nazwę 

„Budowa kanalizacji sanitarnej w miejscowości Borek Mielęcki oraz Szklarka Mielęcka”. 

Wykonawcą zadania jest firma Elektomex Sp. z o. o. z Kępna. Wartość umowy to 7 479 349,65 

zł. Na realizację przedsięwzięcia spółka pozyskała dotację z Narodowego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej, która opiewa na kwotę 2 888 264,58 zł. Termin realizacji to 

koniec grudnia 2020r. 

 

6.13.  W dniu 16 lipca wraz z M. Misałą Prezesem Zarządu Spółki Wodociągi Kępińskie Sp.  z 

o.o. oraz Bogumiłem Nowakiem, Dyrektorem Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w 

Poznaniu – Wody Polskie, uczestniczyłem w spotkaniu z Anną Moskwa, Minister w 

Ministerstwie Gospodarki Morskiej i Żeglugi Śródlądowej w Warszawie.  

Spółka Wodociągi Kępińskie złożyła do RZGW – Wody Polskie Oddział w Poznaniu wniosek 

dotyczący zatwierdzenia nowych taryf wodno-kanalizacyjnych na terenie działania spółki 

(Gmina Kępno i Gmina Baranów). Wniosek zakłada wzrost stawek za doprowadzanie wody i 

odprowadzanie ścieków na poziomie średnio liczącym 55%. W uzasadnieniu spółka podała 

1) skalę prowadzonych inwestycji w ostatnich latach, 

2) obowiązującą od 12 lat niezmienioną taryfę wodno-kanalizacyjną, 

3) wzrost cen i opłat, stawek nie zależnych od spółki (podatki, energia elektryczna, najniższe 

wynagrodzenia, paliwa) 
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4) wzrost ilości awarii przepompowni ścieków 

5) konieczność remontu istniejącej infrastruktury wodno-kanalizacyjnej, 

6) dynamiczny rozwój gospodarczy na terenach działalności spółki (rozbudowa osiedli, i 

zabudowa nowych terenów inwestycyjnych) 

To najważniejsze punkty, które zdaniem Zarządu w pełni uzasadniają konieczność wzrostu 

taryf. Z uwagi na skalę, o jaką taryfy miałyby być zmienione odbyło się dzisiejsze spotkanie z 

udziałem RZGW – Wody Polskie, który oczekuje od Spółki szczegółowego uzasadnienia 

wniosku. Uzyskaliśmy odpowiedź, że „Wody Polskie” nie zaakceptują tak wysokiego, nawet 

uzasadnionego wzrostu taryf. Zdaniem obecnych przedstawicieli Wód Polskich konieczna jest:  

1) ponowna analiza przedstawionych kosztów funkcjonowania spółki 

2) znaczna redukcja wniosku taryfowego 

3) przekazanie przez Gminę Kępno środków z budżetu, które „rekompensowałyby” różnicę 

pomiędzy tym co spółka oczekuje, a tym co „Wody Polskie” są w stanie zaakceptować. Zarząd 

Prezes Zarządu Spółki poinformował obecnych, że wynik finansowy spółki za I półrocze br. 

jest ujemny na poziomie ok. 1,5 mln zł. i tym bardziej konieczne są nowe taryfy wodno-

kanalizacyjne, bo inaczej spółka będzie przynosiła straty, i nie będzie mogła, z czym już 

obecnie ma trudność na bieżąco usuwać awarii i remontować infrastruktury, nie mówiąc już o 

rozbudowie o kilkadziesiąt metrów sieci wodnych i kanalizacyjnych. „Wody Polskie” 

zaproponowały wycofanie obecnego wniosku taryfowego i złożenie nowego. 

 

6.14. W dniu 17 lipca wraz z A. Kosakiewiczem I Zastępcą Burmistrza, K. Godkiem II Zastępcą 

Burmistrza, spotkałem się z R. Mróz, Komendantem Straży Miejskiej oraz R. Kaczorem, 

kierownikiem referatu Rady Miejskiej, aby omówić aktualną sytuację związaną z 

rozprzestrzenianiem się koronawirusa. 

  

6.15.  W dniu 20 lipca wraz z J. Ciesielskim Skarbnikiem Miasta i Gminy Kępno podczas 

wizyty K. Grabowskiego, Marszałka Województwa Wielkopolskiego w Łęce Opatowskiej 

podpisałem dwie umowy na dofinansowania w ramach X edycji konkursu „Pięknieje 

wielkopolska wieś”. Pierwsza to remont świetlicy wiejskiej w Klinach – 30 tys. zł. Druga – 

dofinansowanie zakupu sadzonek drzew miododajnych – 20 tys. zł. 

 

6.16. W dniu 21 lipca prowadziłem naradę kierownictwa Urzędu. 
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Tego dnia K. Godek II Zastępca Burmistrza wraz z E. Tomczyk Zastępcą Skarbnika Miasta i 

Gminy Kępno podpisali w Poznaniu z Ł. Mikołajczykiem, Wojewodą Wielkopolskim umowę 

na realizacje zadania pn. „Przebudowa ulicy Armii Krajowej w Kępnie” w ramach Funduszu 

Dróg Samorządowych. 

 

6.17.  W dniu 22 lipca K. Godek II Zastępca Burmistrza spotkał się K. Pilarczyk-Dworaczyńską 

Prezesem Zarządu Spółki „Projekt Kępno" Sp. z o. o. w sprawie ustalenia wytycznych do pracy 

przy uchwale określającej regulaminy obiektów sportowych w zasobach Gminy Kępno oraz 

organizacji kina plenerowego, które odbędzie 31 lipca br. 

 

6.18.  W dniu 23 lipca w Warszawie spotkałem się z Prezesem Zarządu EkoEfekt Sp. z o.o. 

Spotkanie dotyczyło przygotowania dokumentów dotyczących oddziaływań na środowisko na 

potrzeby budowy wspólnie z PGE SA Energa elektrociepłowni w Kępnie. 

 

Następnie spotkałem się z zastępca prezesa Krajowego Zasobu Gruntów. Podczas spotkania 

rozmawialiśmy o przejęciu gruntów od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa co 

umożliwiłoby budowę sieci wodno-kanalizacyjnych.  

 

6.19.  W dniu 24 lipca spotkałem się z W. Rozdolskim - Prezesem Zarządu Stowarzyszenia 

PKPS „Siatkarz" Oleśnica. Spotkanie dotyczyło wydarzenia sportowego, pn. „Giganci 

siatkówki”. 

 

Tego dnia spotkałem się z A. Śniegocką, Wicestarostą Powiatu Kępińskiego. Spotkanie 

dotyczyło udziału finansowego w inwestycji modernizacji ulicy drogi powiatowej (ul. Osińska 

i drogi w Osinach). Podczas spotkania poinformowałem, że Gmina Kępno gotowa jest 

partycypować w kosztach budowy ciągu pieszo-rowerowego i chodników wzdłuż drogi 

powiatowej. 

 

6.20.  W dniu 27 lipca w Kinie Sokolnia wziąłem udział w spotkaniu zorganizowanym przez 

spółkę Centralny Port Komunikacyjny. Tematem były plany inwestycyjne - budowy nowych 

linii kolejowych w ramach inwestycji Centralnego Portu Komunikacyjnego - linii KDP 

Warszawa-Łódź-Sieradz-Wrocław/Poznań, odcinek Kępno-Czernica. 
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6.21.  W dniu 28 lipca spotkałem się z dyrektorami instytucji kultury. Tematem spotkania były 

bieżące sprawy i działania podejmowane przez instytucje kultury. 

 

Następnie prowadziłem Naradę kierownictwa Urzędu. 

 

6.22. W dniu 29 lipca wziąłem udział w obchodach Święta Policji. Była to okazja do 

świętowania 101-rocznicy uchwalenia Ustawy o Policji Państwowej oraz 100 rocznicy 

powstania Komendy Powiatowej Policji w Kępnie. Podczas uroczystości zostałem odznaczony 

Medalem 100-lecia Powstania Policji Państwowej. Następnie złożyłem życzenia oraz 

wręczyłem kwiaty na ręce Komendanta M. Józefiaka oraz w imieniu mieszkańców 

podziękowałem i pogratulowałem J. Gabrysiowi za długoletnią służbę w Policji.  

 

6.23.  W dniu 30 lipca w Poznaniu wraz z J. Ciesielskim Skarbnikiem Miasta i Gminy w Kępnie 

podpisałem umowę z Jackiem Bogusławskim Członkiem Zarządu Województwa 

Wielkopolskiego dotyczącą dotacji na budowę bieżni prostej i skoczni do skoku w dal w 

Myjomicach. Inwestycja jest warta 130 000 złotych a Gmina otrzyma dofinansowanie w 

wysokości prawie 60 000 zł. 

                          

Tego dnia K. Godek II Zastępca Burmistrza wziął udział w trybie zdalnym w posiedzeniu 

Powiatowego Zespołu Zarządzania Kryzysowego. Wideokonferencja dotyczyła bieżącej 

sytuacji epidemicznej na terenie powiatu kępińskiego. 

 

6.23.  W dniu 31 lipca A. Kosakiewicz I Zastępca Burmistrza podpisał umowę notarialną na 

sprzedaż działki w Myjomicach. 

 

6.24.  W dniu 3 sierpnia spotkałem się z I. Kuciapą naczelnikiem Urzędu Skarbowego w 

Kępnie. Było to moje pierwsze spotkanie z nową Panią Naczelnik Urzędu Skarbowego. 

Podczas spotkania poruszony został plan związany z pomieszczeniami dla Urzędu Skarbowego, 

żeby w jednym miejscu pomieścić pracowników budynków: Rynku i ul. Młyńskiej. Jedynym 

budyniem jakim dysponuje Gmina Kępno to budynek po Gimnazjum w Krążkowach. 

 

6.25. W dniu 4 sierpnia prowadziłem naradę kierownictwa Urzędu. 
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Następnie wraz z K. Godkiem II Zastępcą Burmistrza spotkałem się z K. Haziakiem, 

przedstawicielem spółki T4B Sp. z o.o. Warszawa. Podczas spotkania przedstawiona została 

specyfika działalności spółki w zakresie termicznej utylizacji odpadów komunalnych oraz 

współpracy z samorządami w różnych wariantach. Spółka jest zainteresowana rozpoczęciem 

działalności na terenie Gminy Kępno w oparciu o strumień odpadów z ZZO Olszowa. 

 

6.26. W dniu 5 sierpnia udałem się do Starostwa Powiatowego w Kępnie na spotkanie 

dotyczące przebudowy ulicy Dworcowej w Kępnie. 

 

Następnie wraz K. Godkiem II Zastępcą Burmistrza uczestniczyłem w trybie zdalnym w 

Posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej. 

 

6.27. W dniu 6 sierpnia wraz z K. Godkiem II Zastępcą Burmistrza spotkałem się z J. Bronsiem, 

Burmistrzem Oleśnicy. Spotkanie to dotyczyło omówienia przez nas - największych 

udziałowców spółki jej aktualnej sytuacji. Ponadto określiliśmy priorytety do realizacji w 

najbliższym czasie, które to wspólnie będziemy chcieli zrealizować. 

 

Następnie wraz z K. Godkiem II Zastępcą Burmistrza spotkałem się z przedstawicielami 

Zarządu Stowarzyszenia „Mikora”. Spotkanie dotyczyło aktualnej, bardzo trudnej sytuacji 

Stowarzyszenia „Mikora”, możliwości dalszego działania tej organizacji jako administratora 

gminnych obiektów w Mikorzynie. Stowarzyszenie oczekuje od samorządu wsparcia swojej 

bieżącej działalności do końca br. W spotkaniu dział wzięła K. Pilarczyk-Dworaczyńska, prezes 

Zarządu Spółki Projekt Kępno Sp. z o.o. oraz M. Misała, prezes Zarządu Spółki Wodociągi 

Kępińskie Sp. z o.o.  

 

6.28. W dniu 7 sierpnia uczestniczyłem w Radzie Nadzorczej Spółki Wodociągi Kępińskie Sp. 

z o.o. Tematem posiedzenia była bieżąca sytuacja finansowa spółki oraz realizacja 

prowadzonych przez spółkę inwestycji.  

 

Tego dnia K. Godek, II Zastępca wziął udział w wideokonferencji Starosty Kępińskiego. 

Spotkanie dotyczyło bieżącej sytuacji epidemicznej na terenie powiatu kępińskiego. W 

spotkaniu udział wzięła A. Szydlik, zastępca naczelnika WA. 
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6.29. W dniu 10 sierpnia wraz z K. Godkiem II Zastępcą Burmistrza uczestniczyłem w trybie 

zdalnym w Posiedzeniu Komisji Mieszkaniowej, Polityki Społecznej, Zdrowia i Spraw 

Socjalnych. 

 

6.30. W dniu 11 sierpnia spotkałem się z prezesami spółek komunalnych. Tematem spotkania 

były bieżące sprawy i działania podejmowane przez spółki. 

 

Następnie prowadziłem naradę kierownictwa Urzędu. 

 

Tego dnia spotkałem się z F. Trąpczyńskim, Przewodniczącym Zarządu Osiedla Hanulin. 

Podczas spotkania rozmawialiśmy o bieżących sprawach Hanulina. 

 

Na koniec dnia wraz z K. Godkiem, II Zastępcą Burmistrza uczestniczyłem w trybie zdalnym 

w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji Rady 

Miejskiej.  

 

6.31. W dniu 12 sierpnia spotkałem się z A. Strykowskim prezesem Zarządu Zakładu 

Oczyszczania i Gospodarki Odpadami "MZO" S.A. Ostrów Wielkopolski. Spotkanie dotyczyło 

możliwości nawiązania współpracy między ZZO Olszowa a MZO S.A Ostrów Wielkopolski. 

 

Następnie K. Godek II Zastępca Burmistrza wziął udział w wideokonferencji Starosty 

Kępińskiego. Spotkanie dotyczyło bieżącej sytuacji epidemicznej na terenie powiatu 

kępińskiego. 

 

Tego dnia wraz z K. Godkiem II Zastępcą Burmistrza uczestniczyłem w trybie zdalnym w 

Posiedzeniu Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Gospodarki Komunalnej. 

 

6.32. W dniu 13 sierpnia wręczyłem powołania na stanowiska dyrektora Przedszkola 

Samorządowego w Hanulinie oraz dyrektora Szkoły Podstawowej w Kierznie. 

 

Następnie K. Godek II Zastępca Burmistrza spotkał się z przedstawicielami KKS Polonia 

Kępno w sprawie trwającej kontroli dotacji udzielonej na 2019 rok. W spotkaniu udział wzięła 

A. Wawrzyniak-Tyc, Inspektor w WFB oraz A. Dulian, Inspektor w WKS.  
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6.33.  W dniu 17 sierpnia wziąłem udział w uroczystości wręczenia podziękowań darczyńcom 

wspierającym działalność Szpitala w Wolicy w czasie pandemii COVID-19. Gmina Kępno była 

jedną z jednostek, która obok wsparcia kępińskiego Szpitala, wsparła również ten jednoimienny 

w Wolicy. Podziękowania samorządom, przedsiębiorcom i dziennikarzom za ich pomoc 

szpitalowi w Wolicy w walce z COVID-19 wręczył dyrektor szpitala Sławomir Wysocki i 

Paulina Stochniałek, członek Zarządu Województwa Wielkopolskiego. 

 

6.34.  W dniu 18 sierpnia spotkałem się z W. Rozdolskim - Prezesem Zarządu Stowarzyszenia 

PKPS „Siatkarz" Oleśnica. Spotkanie dotyczyło organizacji wydarzeń sportowych, w 

szczególności imprezy pn. „Giganci siatkówki”. 

 

Tego dnia spotkałem się z Andżeliką Możdżanowską, Poseł do Parlamentu Europejskiego w 

sprawach bieżących Gminy Kępno. 

 

Następnie prowadziłem naradę kierownictwa Urzędu. 

 

6.35. W dniu 19 sierpnia K. Godek, II Zastępca Burmistrza wziął udział w trybie zdalnym w 

posiedzeniu Powiatowego Zespołu Zarządzania Kryzysowego. Wideokonferencja dotyczyła 

bieżącej sytuacji epidemicznej na terenie powiatu kępińskiego. 

 

6.36.  W dniu 20 sierpnia wraz wspólnie ze swoimi zastępcami wziąłem udział w trybie 

zdalnym we wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej w Kępnie. 

 

6.37. W dniu 21 sierpnia spotkałem się z Andżeliką Możdżanowską, Poseł do Parlamentu 

Europejskiego w sprawach bieżących Gminy Kępno. 

 

6.38.  W dniu 25 sierpnia spotkałem się z prezesami spółek komunalnych. Tematem spotkania 

były bieżące sprawy i działania podejmowane przez spółki. 

 

Następnie spotkałem się z dyrektorami instytucji kultury. Tematem spotkania były bieżące 

sprawy i działania podejmowane przez instytucje kultury. 

 

Tego dnia prowadziłem Naradę kierownictwa Urzędu. 
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W tym dniu wziąłem udział z trybie zdalnym w spotkaniu z dyrektorami szkół podstawowych.  

Podstawowym tematem spotkania było przygotowanie szkół do rozpoczęcia roku szkolnego. 

Poruszono kwestie obostrzeń sanitarnych, dowozu uczniów, dożywiania, porządku na terenach 

obiektów oświatowych oraz zmian w organizacji szkół, w tym w zatrudnieniu. Omówiono także 

procedowanie uchwały w sprawie zmian w regulaminie wynagradzania nauczycieli. W 

spotkaniu uczestniczyli pracownicy WOiK.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła: D. Gurdak, M. Tracz 


